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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dot. zmiany oznakowania poziomego 

na rondzie im. Generała Stanisława Maczka.

W ostatnim czasie Rada Osiedla Unii Europejskiej zwróciła się do Prezydenta Koszalina 

oraz Zarządu Dróg i Transportu ws. zmiany oznakowania poziomego na rondzie im. Generała 

Stanisława Maczka. Pomysł zaprezentowany został w ostatecznej formie mieszkańcom na 

profilu Rady Osiedla na portalu Facebook w dn. 14.04.2022 r. Chciałbym wesprzeć głos Rady 

Osiedla - uważam, że okazane rozwiązanie wpłynie w istotny sposób na zwiększenie 

bezpieczeństwa i płynność ruchu na tym rondzie. Co więcej, pomysł ten został 

przekonsultowany i zaakceptowany przez mieszkańców osiedla Unii Europejskiej, którzy 

wyrazili poparcie wobec zmiany oznakowania poziomego.

Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta, by Zarząd Dróg i Transportu wprowadził 

na rondzie im. Generała Maczka oznakowanie poziome zaproponowane przez Radę Osiedla 

Unii Europejskiej.

z wyrazami szacunku

^taicj )a.j Jicrrtii.
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1. Propozycja zmiany oznakowania - materiał RO UE

Błażej Papiernik - Radny Rady Miejskiej w Koszalinie
Biuro Radnego - ul. Zwycięstwa 42/209, 75-070 Koszalin



Radny Rady Miejskiej w Koszalinie 
Błażej Papiernik

Błażej Papiernik - Radny Rady Miejskiej w Koszalinie
Biuro Radnego - ul. Zwycięstwa 42/209, 75-070 Koszalin


